
 

 

 

 表面基材: 
一种双向拉伸白色珠光效果聚丙烯膜，其表面有特殊适印涂层。 

基本克重： 45.5 g/m2  10%        ISO536 

厚       度： 0.068 mm  10%      ISO534 

粘胶剂: 
一种通用型永久性丙烯酸乳胶。 

底纸： 
透明聚酯薄膜底纸。 

基本克重： 42 g/m2  10%       ISO536 

厚       度： 0.030 mm  10%     ISO534 

典型粘性值(N/25mm)： 
初始粘性(st,st)- FTM 9：8.5 

20分钟90剥离粘性(st,st)- FTM 2：5 

24小时90剥离粘性(st,st)- FTM 2：6 

最低贴标温度：5C 

贴标后24H，使用温度范围：-15C ~ +80C 

粘胶剂表现性能： 

这是一种适合各种温度的永久性强力粘胶剂。具有很好的模切与排废性能。更适合于高表

面能的被贴物，如 PET，在 PET 上表现出较好的重贴性；不推荐在 HDPE 等低表面能的

被贴物上使用。 

此粘胶剂符合 FDA 第 175.105 项。满足(EC) No 1935/2004 欧洲食品接触材料对于迁移

性的相关要求。可用于食品的非直接接触贴标。 

应用： 

可用于高速贴标方案。印制后无覆膜的标签应尽量避免接触酒精，异丙醇，汽油，甲苯溶

剂，从而造成图案褪色。 

面材多孔性结构，涉及剥离复合工艺应用(如快速揭标补标、高速过大角度设备)，面材表

面有产生类似橘皮纹的细纹风险。 

以上的建议应用说明不作为艾利•丹尼森的一种担保。所有艾利•丹尼森公司的产品的售出

均应由客户在最终使用环境下进行测试，以确认是否符合该使用环境的要求。 

印刷及加工： 
UV油墨及水性油墨适用，可用于凸版、柔版、丝网等多种印刷方式。印刷前的油墨测试

是必要的。 

应避免印至标签边缘，尤其是丝网UV油墨和UV上光油，高收缩性墨层会使标签卷曲，导

致脱离底纸或在被贴物上起翘。 

为了保证顺利地加工，请使用锋利的薄膜专用模切刀，尤其是在平压平的模切方式中。 

应避免复卷张力过大，导致标签溢胶。 

储存期： 

在温度 23±2C、相对湿度 50±5%的情况下，可储存一年。 
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 Warranty   

 

All statements, technical information and recommendations about AVERY DENNISON products are based upon 
tests believed to be reliable but but do no constitute a guarantee or warranty. All AVERY DENNISON products 
are sold with the understanding that PURCHASER has independently determined the suitability of such products 
for its purposes. AVERY DENNISON products are warranted to be free of defects in material or workmanship for 
a period of one year from the date of shipment. Any product shown to the satisfaction of AVERY DENNISON 
within the time provided to be so defective shall be replaced without charge of AVERY DENNISON may issue 
credit in such amount as it seems reasonable however, in no event shall AVERY DENNISON be responsable for 
claims beyond the replacement value of the defective product or in any way 

All statements, technical information and recommendations about AVERY DENNISON products are based 
upon tests believed to be reliable but but do no constitute a guarantee or warranty. All AVERY DENNISON 
products are sold with the understanding that PURCHASER has independently determined the suitability of  
such products for its purposes. AVERY DENNISON products are warranted to be free of defects in material 
 or workmanship for a period of one year from the date of shipment. Any product shown to the satisfaction of  
AVERY DENNISON within the time provided to be so defective shall be replaced without charge of AVERY  
DENNISON may issue credit in such amount as it seems reasonable however, in no event shall AVERY  
DENNISON be responsable for claims beyond the replacement value of the defective product or in any way 

 
 

 

Spec Code :BWS2015 (临时技术参数，仅供参考  发行日期: 2023 年 5 月  


